

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour les fins ci-dessus.

27.—Le Bureau procède à l'ouverture des soumissions pour la fourniture de boyaux à incendie.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en présence des parties intéressées:

1. Canadian Consolidated Rubber Co., Ltd., chèque de dépôt	\$1,200.00
2. Dunlop Tire & Rubber Goods Co., Ltd., chèque de dépôt	1,102.50
3. Gutta Percha & Rubber Ltd., chèque de dépôt	1,050.00 105.00
4. Goodyear Tire & Rubber Co. of Can., Ltd. chèque de dépôt	1,155.00

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Chef du Département des Incendies et au Surintendant des Achats et des Ventes, pour tabulation, test et analyse, et de déposer les chèques de dépôt au Bureau du Trésorier de la Cité.

28.—(26651) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, recommandant le paiement d'un acompte de \$1,200 à M. J. A. Boucher, en rapport avec le contrat pour la fourniture et la pose de poutres "Siegwart", au rez-de-chaussée des ateliers du Parc Baldwin.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

29.—(26651) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, recommandant qu'un acompte de \$500 soit payé à M. I. Allard, en rapport avec son contrat pour les ouvertures de l'Atelier du Parc Baldwin.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser le paiement de ladite somme.

30.—(28510) Soumise une communication de Dame Veuve Pierre Chartré, demandant l'autorisation d'occuper le logement qu'occupait son mari au Marché Bonsecours.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Marchés, pour rapport.

31.—Soumise une communication de l'Association des Tailleurs de Pierre, au sujet des réclamations pour différence de salaire, faites contre MM. John Quinlan & Co., par les ouvriers employés aux travaux de la Bibliothèque Municipale.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De donner instructions au Trésorier de la Cité de ne payer aucun acompte à MM. John Quinlan & Co. tant que ces réclamations ne seront pas payées.

32.—Soumise une invitation au Député-Ingénieur en Chef d'assister à la Convention de la "American Society of Municipal Improvements", à Dayton, Ohio.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote d'une somme de \$175 pour payer les dépenses de voyage du Député-Ingénieur en Chef à ladite Convention.

33.—(23757) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant que le coût de l'expropriation de la propriété "Carrick" soit réparti, pour une moitié, sur les propriétaires d'immeubles situés sur les deux côtés de la rue Ste-Catherine, depuis l'avenue Atwater jusqu'à la rue City Councillors.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs, pour compléter la procédure, conformément à l'article 452 de la Charte, tel qu'amendé.

Resolved: To recommend to Council that said sum be voted for the above purposes.

27.—The Board proceeded to open the tenders for the supply of fire hose.

The following tenders were opened in presence of the interested parties:

1. Canadian Consolidated Rubber Co., Ltd., deposit cheque	\$1,200.00
2. Dunlop Tire & Rubber Goods Co., Ltd., deposit cheque	1,102.50
3. Gutta Percha & Rubber Ltd., deposit cheque	1,050.00 105.00
4. Goodyear Tire & Rubber Co. of Can., Ltd. deposit cheque	1,155.00

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief of the Fire Department and to the Purchasing and Sales Agent, for tabulation, test and analysis, and that the cheques be deposited with the City Treasurer.

28.—(26651) Submitted a report from the City Architect recommending that an account of \$1,200 be paid to Mr. J. A. Boucher, in connection with his contract for the supply and installation of Siegwart beams on the ground-floor of the shop in Baldwin Park.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To concur in said recommendation.

29.—(26651) Submitted a report from the City Architect, recommending that an account of \$500 be paid to Mr. I. Allard, in connection with the contract for the doors and sashes of the shop in Baldwin Park.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment of said sum.

30.—(28510) Submitted a communication from Mrs. Widow Pierre Chartré, asking for authorization to remain in the lodging occupied by her husband at Bonsecours Market.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the matter be referred to the Superintendent of the Markets Department, for a report.

31.—Submitted a communication from the Stonecutters Association, anent the claims for difference of salary made against Messrs. John Quinlan & Co., by the men employed in the works at the Civic Library.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the City Treasurer be instructed not to pay any account to Messrs. John Quinlan & Co., as long as said claims have not been paid.

32.—Submitted a letter addressed to the Deputy Chief Engineer, inviting him to attend the convention of the American Society of Municipal Improvements, to be held at Dayton, Ohio.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To recommend to Council that a sum of \$175 be voted to pay the travelling expenses of the Deputy Chief Engineer as delegate to said Convention.

33.—(23757) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that one half of the cost of the expropriation of the Carrick property be apportioned on the owners of the properties situated on both sides of St. Catherine street, from Atwater avenue to City Councillors street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to the Chairman of the Board of Assessors, with instructions to complete the procedure, in accordance with Art. 452 of the Charter, as amended.